
User manual How to take out

Open the charging case's cover to about 90 degrees, 

Overview

Earmuff

Microphone

Multi-function button( MFB)

LED indicator

then take out both earbuds vertically.

How to pair

Support V2.1+EDR and above Bluetooth device.

Earbuds pairing solution

1. Take out both earbuds from charging box.
2. Option 1: charging case with power, take out two and they will

 power on automatically, Right one will flash blue and red 

alternately then come into pairing mode.
Option 2: charging case without power, take out two and long

press 2S until flash blue, then right one will flash blue and red 

 alternately and come into paring mode. (Please note: two 

earbuds have been TWS paired in factory setting).

3. Turn on Bluetooth on your phone/media device and scan for "

J29-R" and pair. Enjoy your music freely

Stereo earbuds use

Mono earbud use
1. Take out one of them.
2. Long press MFB button for 4S, RED and BLUE light will flash 
   alternately (means pairing mode).
3. Turn on Bluetooth on your phone/media device and scan for “J29-R”
   or “J29-L” and pair.
4. Enjoy your music freely with mono style.

Suppose two units failed for pairing at first time:
•Long press L & R units until RED and BLUE light flash alternately.
•Release button, then you will see L unit flash BLUE, and R unit flash
RED and BLUE alternately. Means two units pair successfully.

•Turn on Bluetooth on your phone/media device and scan for “J29-R” 
and pair.

Charging way

Charging the earbuds

There is a built-in rechargeable battery inside both earbuds and
 charging case, which cannot be disassembled.

Charging the case

 •Plug the USB cable to charging case's charging port, and connect
it to DC5.0V USB port. The LED display will jump flash to show 
charging status.

•The LED display will show “100” after full charging, then unplug the 
USB cable. 

•The LED display will jump flash “05” when low power.

•Place R & L units into charging case. Single click the power button
 of charging case, LED light will keep red on both units indicates they
 are charging.(click again the power button of charging case to stop 
charging if need)

•A blue light will be on when going to be full charge. ( blue light will 
 be off after full charge, also charging case will be off to stop charging 
automatically)

•You will hear interval “low power, please charge” when it's not 
enough power. Phone call will switch to cellphone when earbuds 
low power during phone call.

M     S

How to wear

Choose suitable earmuffs    

It can be adjusted to a 
comfortable angle

       

Basic operations

R

L

 •Long press MFB button 3S and you will hear “power off”.

 •When phone call status, short press MFB button
to answer, and short press again to hang up; long 
press 1S until you hear “du” to reject incoming call. 

 •When standby status, long press MFB button 1S 
until you hear “du” to open SIRI function. 

 •When playing music, press MFB button to pause/play.

 •Next track-- (R unit) quickly 
double click MFB button

 •Volume up-- (R unit) quickly 
triple click MFB button

 •Previous track--(L unit) quickly 
double  click  MFB button

 •Volume down-- (L unit) quickly 
triple click  MFB button

 Power off one of them, the rest unit will be off also during stereo
 earbuds using.*

* LED light flash BLUE at intervals  when listening music/phone call

Contact charging port

Charging case's 
power button

Charging case's 
LED display

Charging case's 
charging port

Product parameters

 Bluetooth Version: 5.0

 Bluetooth profile:            A2DP.AVRCP.HFP.HSP

 Working distance: 10M

 Charging time: 1hour

 Charging input: DC5.0V=700mA

 Charging output: DC 5.0V=500mA

 Capacity of charging case: 800mAh

 Support: stereo mode / mono mode

 Battery type: polymer li-ion battery

 Functions:           music/voice prompt/phone call 

 Earbuds dimension: 24.3*21.5*23.8mm

 Music time: about 4H

 Talk time: about 5H

 Capacity of earbud: 60mAh

接触充电口

充电盒充电口

充电盒电源开关

充电盒显示屏

  中  小

如何佩戴

选择合适的耳帽

可左右调整到舒适的的角度

用户说明书 如何取出

把充电盒打开至90度左右,垂直取出耳机

如何使用

耳帽麦克风

开关机/通话按键

指示灯

耳机充电

本耳机及耳机充电盒均配有内置重复充电电池，不可拆卸。

在首次使用时，确保耳机充满电.

充电盒充电

•充电盒充电:将充电线连接到耳机充电盒上的充电插口.将充电线插入

                    标准USB5V输出口电源.在充电过程中显示屏数字跳闪.

•充电盒满电：当耳机充电盒充满电后，显示屏显示数字为"100"表示

                       已充满电， 从电源插口上拔下充电线。

•充电盒低电：充电盒低电时显示数字为"05"跳闪。

耳机充电

•耳机充电：把左(L)右(R)耳机放入充电盒，单击充电盒电源开关, 左

                    (L)右(R)耳机指示灯显示为长亮红色即进入充电状态 (充

                     电过程中单击充电盒电源开关可停止给耳机充电)。

•耳机满电：左(L)右(R)耳机充满电后，指示灯将熄灭，同时充电盒将

                    自动关闭电源。

•耳机低电：耳机电量不足时耳机会间隔发出提示音“电 量不足 请充

                   电“，同时指示灯红灯间隔闪烁。如果耳机在通话过程低

                   电关机，则会自动将通话转至手机。

按键功能

•长按开机按键3秒语音提示“关机”

•来电时短按可接听电话，通话时短按可结束通话

•来电时长按1秒直到“嘟”的一声，可拒接来电

•工作状态下长按1秒直到“嘟”的一声打开Siri

•音乐播放时，短按可暂停/播放音乐

右（R）

•下一曲：右(R)耳机快速“双击”开机按键

•音量加：右(R)耳机快速“3击”开机按键

•上一曲：左(L)耳机快速“双击”开机按键

•音量减：左(L)耳机快速“3击”开机按键

左（L）

耳机在工作状态下:听歌/通话/超距离断开,耳机蓝灯间隔闪烁

两个耳机在同时使用过程中,关掉其中一个耳机,另外一个耳机会同时关机
*
*

如何连接

支持连接V2 .1+EDR或以上版本的蓝牙设备

两个耳机同时使用
1.从充电盒中取出左(L)右(R)耳机。

2.方式一：充电盒有电的情况下，取出两个耳机后会自动开机，同时亮"蓝灯"

  直到(R)耳机会"红蓝交替闪烁"进 入配对模式

  方式二：充电盒没电的情况下，取出两个耳机后同时长按2秒开机键，同时

  亮"蓝灯"直到(R)耳机会"红蓝交替闪烁"进入配对模式（耳机 在出厂时左(L)

  右(R) 耳机已经配对好，同时拿起两个耳机 即可以和手机配对）

3.打开手机蓝牙功能搜索''J29-R''此名称，点击连接''J29-R''此时两个耳机可

  以同时使用。

单个耳机使用
1.取出左(L)或右(R)耳机其中一个。

2.耳机先亮蓝灯，然后直到耳机指示灯"红蓝交替闪烁"进入配对模式。

3.打开手机蓝牙功能搜索并连接“J29-R或J29-L”,此时单个耳机可以使用。

后续使用
第二次之后双耳模式使用，只需要从充电盒取出耳机，即可以自动回连到手

机使用（必须确保手机的蓝牙功能是开启的模式状态下）

耳机配对
•当两个耳机初次匹配失败的情况下,先从充电仓拿出右耳机(R)直到进 入配 对

  状态 (红蓝灯交替闪烁)后，再从充电仓拿出左耳机(L)并进入配对  状态(红 蓝

  灯交替闪烁),约6秒左耳机 (L)蓝灯单  独闪烁, 右耳  机(R)继续红蓝交替闪烁.表

  示两个耳机配 对成功,打 开手机 蓝牙功能 搜索''J29-R'' 此名称， 点击 连接 

  ''J29-R''此时两个耳机可以同时使用

配件明细：
•J29耳机一套       •大小号耳帽各一对                    

•说明书1本           •充电线1条

常见故障及解决方法

故障 原因 解决方法

不开机 耳机电量不足 对耳机进行充电

耳机闪红灯 耳机电量不足

充电无提示 耳机没有放好 调整耳机放置的位置

自动关机 耳机电量不足

耳机有回音 音量太大或者环境太嘈杂 调节音量或更换环境

耳机有杂音 外界干扰严重或距离手机太远 更换地点或靠近手机

对方声音小 耳机佩带不正确或音量太小 调节耳机佩带或音量调小

信号断续 外界干扰严重或距离手机太远 选择无干扰的环境或靠近手机

单耳无声音 耳机之间没有配对成功 参考配对方法

对耳机进行充电

对耳机进行充电

警告
1：请勿长期将设备放置于温度过低或过高的环境，极端的温度会导致设备变形、降

     低设备的电池容量，并缩短设备的使用寿命。

2:  不要在暴雨天气下使用设备，雷暴可能导致设备出现故障，增大电击的风险。

3：请勿以任何理由拆卸或者改装耳机，可能导致耳机发生故障或者烧毁，请将耳机

     送往经销处进行维修。

4： 仅可使用经过我们认可的充电线。未认可的或非标准USB5V电源可能导致损坏耳

    机，极端情况下可引起爆炸，同时还导致产品保修无效。

5：重复对耳机进行充电和放电将会随时间推移而导致电池性能下降。这对于所有可

    重复充电电池均属正常现象。

6：请将设备&配件放在儿童和宠物接触不到的地方，避免意外情况发生。
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Accessories:
• •     J29 *1 set L & S earmuff *1 pair

•   •User guide *1 Charging cable *1

Potential problems:

Fault Reason Solution

Can not boot Out of power Charging 

Earbuds flash red Battery low

No indicator when Earbuds don't place Adjust the position of 

Power off aumatically Battey low

Echo 
Too loudly or too noisy 

Unstable signal
High interference or too 

Sound only in single R & L earbud don't paired Refer to pairing way again

Charging 

Charging 

Choose low interference
environment or close to cellphone

Changing place or close 
to cellphone

far away from cellphone

charging

earbud

eviroment

successfully

the earbudscorrectly

Warnings:
1. Please store this product in a cool, dry place, too cold or too hot will 
   shorten battery's life.
2. Never use this product in heavy rain, Thunderstorms can cause equ- 
   ipment failures and increase the risk of electric shock.
3. Do not remove or modify the product for any reason, which may cau-
   se the product to malfunction or burn down. Please send the product
   to the dealerfor maintenance.
4. Only use the charging cable that has been approved by us. Unappro-
   ved or non-standard USB5V power supply may cause damage to the 
   earbuds.In extreme cases, it may cause explosion, and the product 
   warranty is invalid.
5. Charging and discharging the earbud repeatedly will lead to battery 
  performance degradation over time, which is normal for all headset 
  rechargeable battery additions.
6. Keep equipment and accessories out of reach of children and pets to
  avoid accidents.

FCC ID: 2AKDSJ29



NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a 
Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are 
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, 
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this 
equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which 
can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to 
try to correct the interference by one or more of the following measures: 

 

 

- Reorient or relocate the receiving antenna. 

- Increase the separation between the equipment and receiver. 

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 
receiver is connected. 

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help 

 

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance  

could void the user's authority to operate the equipment.   This device complies with Part 

15 of the FCC Rules.  Operation is subject to the following two conditions:  

(1) this device may not cause harmful interference, and  

(2) this device must accept any interference received,  including interference that may 

cause undesired operation.  
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